
Protokoll for Styremøte RASK 27.jan 2014 kl 19.00 

 

Sted: Einerveien 12, Råholt 

Tilstede: Siv, Siri, Hanne, Irene 

Forfall: Siw og Ronja 

 

1. Godkjenning av innkalling. 

Enstemmig godkjent. 

2. Godkjenning av referat fra sist møte 

Referat/protokoll ble enstemmig godkjent uten anmerkninger. 

3. Økonomi 

Kasserers regnskap ble gjennomgått og godkjent. 

4. Medlemsstatus. Siw har sendt generell påminnelse. Hun sender nå mail til de som ikke har 

betalt. 

5. Profilering, logo og jakker. 

Det ble vedtatt å kjøpe inn prøver på to jakker, ”Seabrook damejakke i ripstop”, 549,- kr og 

”Rondane, tynn microfleece” 162,-. Skisse av logoen er oversendt til fintegning.. 

6. Flere medlemmer og treningsforhold. 

Det ble avholdt et møte den 7.jan mellom styret og aktivitetsansvarlig hvor sistnevnte la frem 

forslag til omorganisering av gruppene, dette fungerer meget bra. Onsdagstreningen er delt i 

tre (gr 1, gr 2-Rekrutt ungdom og gr 3-Rekrutt) med en times treningstid på hver gruppe, 18-

21. Konkurransegruppa, gr 4 flyttes til tirsdag 19-22. Thomastreningene fortsetter på 

torsdager. 

7. Vi har fått negativt svar på søknaden fra Gjensidigestiftelsen. 

8. Allmøte 

Det ble vedtatt å avholde Årsmøte den 26. mars på Nebbenes syd. Saker som ønskes tatt opp 

må meldes til styret innen 19. mars. 

9. Eventuellt. 

5-kant cup? Vi har foreløpig ikke hørt noe fra de involverte klubbene og avventer deres 

initiativ. 

10. Dato for neste møte. 

 24. feb kl 19.00, i Einerveien 12 (Siri) 

 

 

04.02.14 Hanne Thanem 

 

 

 


